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 Zápis z družinové schůzky Pražské družiny SO na Celnici 
   dne 14. listopadu 2023 
 

 Po přivítání sestrou rádkyní Amálkou jsme společně zahájili 
dnešní schůzku 1. slokou Junácké hymny. 
 

 
 

     
 

 Poté jsme minutou ticha uctili památku bratra MUDr. Václava 
Bedřicha – zemřel 22. září 2023 ve věku 91 let – byl původně z Prahy, 
poté skautoval v Českém Krumlově a do Prahy se vrátil před Covidem, 
takže jsme se společně moc neužili, neboť po Covidu se staral o svou 
milovanou ženu Evu a na schůzky se již nedostal.  
 

 Amálka připravila dva citáty, které se hodí k dnešnímu programu. 
 

Citáty:  
 

„Co je život jiného, než řada stanic, kde jsme zmeškali nebo 
chytili svůj vlak.“ — John Galsworthy 
 

„Někdy nám život připravuje různé zkoušky. Zkoušky hněvu, 
strachu, zlosti a nejistoty. Těmito zkouškami musíme projít, 
abychom se posunuli v životě na další úroveň vývoje. Proto je 
důležité zpomalit, když jede vlak moc rychle a pustit na chvíli to, 
co se potřebuje nadechnout…“ — Lucie Staňkovská 
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 Ve svých řadách jsme uvítali naše dnešní hosty, jsou to: 
sestra Ladislava Marešová – Želva – místonáčelní KD, která se zajímá 
o činnost družin SO a 
bratr Pavel Zejšek – Merkur – rádce Podbrdské družiny SO, který si pro 
nás dnes připravil povídání o mašinkách a historii železniční dopravy na 
Kladensku.   
 

 Amálka zmínila narozeniny  
 

v listopadu: 
bratr Vladislav Jech – Kamzík 
bratr Petr Maišaidr – Kim  
 

v prosinci: 
sestra Ludmila Bělovská - Lída 
sestra Dana Seidlová – Pirátka  
 

  Všem přejeme šťastné dny a pevné zdraví. 
 

 Ti, kteří již nemohou na naše schůzky docházet, jsou ve spojení 
s rádkyní a ta jako vždy nezapomíná vyřídit jmenovitě jejich pozdravy. 
Naše díky a pozdravy zase míří za nimi zpět. 
 

 V lednu bychom měli mezi sebou uvítat 
nové tři členy, Amálka proto prosí, abychom 
na lednovou schůzku přišli ve skautském 
kroji. 
 

 Slova se ujímá bratr Merkur a my 
ostatní zaujatě nasloucháme zajímavému 
povídání „Stopař na kolejích – putování 
po kolejích kladenského regionu“ o 
počátcích železniční dopravy, kdy se ještě 
náklady vozily na koněspřežkách, až se 
postupem času železnice modernizovala do 

podoby, jak ji známe nyní.  
 

 
 

Některé tratě vymizely, jiné slouží dodnes, některé téměř v původní 
podobě. 
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Povídání zpestřené promítáním dobových obrázků a fotografií bylo velmi 
zajímavé. Merkur poutavě vyprávěl o starém Kladnu a přilehlých 
vesnicích, které jsou dnes již součástí města.  
 

 
 

Během vyprávění stihl Merkur odpovídat na dotazy některých 
posluchačů. Přikládám několik fotek, které pořídil Derviš s Amálkou. 
 

 V 18:00 jsme se rozloučili večerkou v Gilwellském kruhu. 
   

 Ještě připomínám Borovičku v úterý 12. 12 v 16:00 v Šárce a 
družinovou Tříkrálovou schůzku v úterý 9. ledna 2024 v 16:00 hod na 
Celnici. 
        Zapsala Amálka, foto Derviš 


